
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2014. december 9-i rendkívüli üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Császárné Kollár Tímea (később érkezett),
Simándi Szelim, Stift Nándor, Löfler Dávid képviselők, Spányik József, dr. Czuczor
Gergely és Papp Ilona külsős tag

Igazoltan távol: Becz György képviselő

Jelen  voltak  továbbá:  Biró  Gyula  alpolgármester,  képviselő,  Vágó  Csaba
kabinetvezető,  Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  csoportvezető,  Lőrincz  Mihály
műszaki ügyosztályvezető, dr. Varga Nikoletta törvényességi ellenőr, Premecz Enikő
TFVB külsős tag, dr. Mester Edit, Ritter Imre és Boros György (BNNÖ elnök) továbbá
érdeklődök
 
Jegyzőkönyvvezető: Timár Zsanett 

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 7
tag jelen van, az ülést 1709-kor megnyitja. 

A bizottság 7 igen szavazattal támogatta, hogy Löfler Dávid bizottsági tag legyen a
mai  ülés  jegyzőkönyvének  aláírója.  Löfler  Dávid  a  szavazás  előtt  jelezte,  hogy
vállalja a feladatot.  

(Császárné  Kollár  Tímea  képviselő  megérkezett.  A  bizottság  jelenlévő  tagjainak
száma 8 fő.)

Napirendhez: 

dr. Bakó Krisztina: Ismerteti a meghívón szereplő napirendi pontokat. 
Ismerteti  a  bizottság  mai  ülésére  érkezett  meghívón  nem  szereplő  indítványt,
továbbá a sürgősségi előterjesztést: 

 Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Régiségbúvár  Egyesület  közötti
(Budaörs,  Károly  Király  utca  2.  sz.  alatti  ingatlan)  üzemeltetési  szerződés
módosítása (meghosszabbítása)

 Közművelődési megállapodás meghosszabbítása a Régiségbúvár Ifjúsági és
Kulturális Egyesülettel

Javasolja levenni a napirendről – dokumentum hiányában a I. Testületi hatáskör: 5.)
A 2012. évi Budaörsi Passió elszámolása c. és 6.) Támogatás biztosítása a 2015. évi
Budaörsi  Passió megrendezésére  c. napirendi pontjait.  Tájékoztatásul elmondja, a
Budaörs  Német  Nemzetiségi  Önkormányzat  mai  ülésén  született  határozat
értelmében az előterjesztő BNNÖ e két előterjesztését visszavonta. 
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Vágó Csaba kabinetvezető: Pontosítana  elnök  asszony szavain:  az  előterjesztő
polgármester és korábbi testületi ülésekről örökölték meg, illetve az volt a terv, hogy
a következő Passió megrendezéséhez szükséges támogatással biztosítják. A múlt
héten  sor  került  egy  tárgyalásra  a  Budaörs  Német  Nemzetiségi  Önkormányzat
korábbi  és  jelenlegi  vezetésével,  akik  azt  javasolták,  hogy  a  következő  Passió
megrendezésére  2015.  évben  ne  kerüljön  sor.  Azt  kérte,  hogy  e  szóbeli
megállapodásról  hozzon  határozatot  a  BNNÖ.  Ilyen  módon  azt  gondolja,  e  két
előterjesztés megtárgyalása okafogyottá vált. 

A  bizottság 8  igen szavazattal  támogatta  a  meghívón  nem  szereplő  indítvány,
sürgősségi indítvány napirendre vételét, míg a meghívó szerinti  napirendjét a fent
elhangzott és elfogadott változtatásokkal együtt 8 igen szavazattal támogatta. 

130/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  2014.  december  9-i  ülés  jegyzőkönyvének  aláírójául
Löfler Dávid bizottsági tagot választja. 

B. Napirend

I. Testületi hatáskör: 

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetési koncepciója 
2.)  Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  I-III.  negyedéves

költségvetésének a végrehajtásáról 
3.) Támogatási szerződés megkötése a Pannonhalmi Bencés Gimnázium Közhasznú

Alapítvány  által  a  Budaörs,  Esze  Tamás  utcában  létesítendő
kosárlabdacsarnokra,  valamint  döntés  a  további  együttműködés  egyes
kérdéseiről 

4.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Művészek  Egyesülete  (BUM)
közötti  (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti  152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

5.) A 2014. évi Budaörsi SportFest elszámolása
6.)  A Budaörsi  Kincskereső Óvoda kérelme többlet  álláshely biztosításához 2015.

január 1-jétől
7.) Javaslat a Budaörsi Tanodával kötött Feladatellátási Megállapodás módosítására 

II. Bizottsági hatáskör: 

8.) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron
támogatott társadalmi szervezetek 2015. évi munkatervei
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9.) Magyar Történelmi Szalon támogatási szerződés módosítása 
10.) A Városi Sportcsarnok 2015. évi használatára vonatkozó kérelmek elbírálása  
11.) A 2015-2016-ban megvalósításra kerülő intézmény-felújítási feladatok tervezése
12.)Közművelődési  megállapodás  meghosszabbítása  a  Régiségbúvár  Ifjúsági  és
Kulturális Egyesülettel (testületi hatáskör)
13.)Budaörs Város Önkormányzata és a Régiségbúvár Egyesület közötti (Budaörs,
Károly  Király  utca  2.  sz.  alatti  ingatlan)  üzemeltetési  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása) (testületi hatáskör)

Napirend előtti hozzászólások: 

dr.  Czuczor  Gergely:  Két  témában kérne segítséget.  Egyik:  a  korábbi  bizottsági
ülésükön volt egy közvetett ígéret, miszerint sor kerül egy egyeztetésre a bizottság
alelnökét illetően. Nem tudja, hogy ez megtörtént vagy tervbe van véve, jelen ülésen
nem szerepel napirenden az alelnök személye, de ha volt egy ilyen ígéret, akkor
tényleg célszerű lenne erről egyeztetni.
Másik egy jövő évi tervre vonatkozó kérés, kívánalom. Gyakran sétál végig a Kossuth
Lajos utcán, s az új óvoda átadását követően reggelente illetve a délutáni órákban
csőstül  állnak  meg  az  anyukák,  apukák  balesetveszélyes  helyzetet  teremtve.
Gyakorlatilag  az  egyik  útsávot  lezárják,  nem  tudja,  hogy  a  tervekben  eredetileg
hogyan szerepelt, de a fák megkímélésével valamilyenfajta megoldást kellene találni
arra, hogy ne ilyen veszélyes helyzetet teremtve tegyék ki a szülők a gyermekeiket.
Ez a probléma – gondolja – nem fog megszűnni, míg az előtte lévő részt nem teszik
rendbe. A 2015. évi költségvetésben ennek a forrását, formáját meg kell találni arra,
hogyan  lehet  rendezni  a  gyermekek  biztonságos  ki-  és  beszállását.  Ha  nyitott
kapukat dönget s meg van oldva a probléma, akkor jó, de ha nem, akkor szeretne
ebben segítséget kérni. 

Vágó Csaba kabinetvezető: Nyilván mindenki tudja, hogy volt ennek visszhangja,
kisebb  sajtótájékoztató  keretében  került  szóba,  hogy  miért  nem  egyeztetnek  az
oldalak. Valóban sor került az egyeztetésre, számos pontját érintették az életnek, de
valahogy az alelnökök nem kerültek  szóba.  Nincs  lezárva  ez a téma.  Javasolják
továbbra is, amit korábban szerettek volna.

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Az  óvoda  építésénél  s  az  építési
engedélyek  kiadásánál  a  Kossuth  Lajos  utcai  lakók  elég  komoly  ellenállást
tanúsítottak, miszerint ne vigyék oda a forgalmat az utcába, épp ezért a kialakítás és
a parkolóhelyek a Szabadság úti oldalról lesznek biztosítva. Sajnálatos módon a régi
épület felújítása bizonyos okok miatt csúszik az épület rossz állaga miatt, de rövid
időn belül befejeződik s akkor a Szabadság úti szerviz parkoló, amely egy napirendi
pont  a  parkolási  helyzet  javítása  érdekében  az  órás  parkolás  bevezetése.  Tehát
lehetőséget biztosít arra, – reményeik szerint – hogy szabad parkolóhelyek legyenek.
Illetve az óvoda udvarán belül is parkolóhelyek lesznek kialakítva, amely most még
építési  terület.  Eddig az átmeneti  időszakig próbálják a rendőrök és a közterület-
felügyelők bevonásával a minimálisra csökkenteni a balesetveszélyt. Minden reggel
ott  vannak  a  rendőrök  és  a  közterület-felügyelők,  hogy  irányítsák  a  forgalmat.
Gondolkodtak azon, hogy parkolósávot alakítsanak ki, de hozzá kell tennie, hogy a
fák sérelme nélkül ezt nem lehet megoldani. Tehát hogy az árkot lefedjék illetve ott
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megfelelő biztonsággal parkolósáv alakuljon ki,  ahhoz sajnos a fákat ki  kell  vágni
vagy át kell ültetni. 

Stift Nándor: Jogos a felvetése Czuczor Gergelynek. November 24. napján tartottak
egy bejárást elnök asszonnyal és alpolgármester úrral. Kimentek és megvizsgálták
laikusként annak lehetőségét, hogy a Kossuth Lajos utcában párhuzamos parkolókat
lehessen  kialakítani,  s  úgy  számoltak,  hogy  egy  fát  kell  csak  kivágni,  10  autó
parkolására lenne így hely. 

Vágó Csaba kabinetvezető: A napirend elfogadása előtt jelezte, hogy a BNNÖ ma
tartott ülést, s a Passióval kapcsolatos előterjesztés vélhetően okafogyottá vált. Az
ülésen jelen van Boros György és Ritter Imre, akik ezt a határozatot ismertetni tudják.
Jelzi,  a  Passióval  kapcsolatos  előterjesztés  nincs  a  bizottság  mai  ülésének
napirendjén. 

Boros György,  BNNÖ elnök: Tájékoztatásul  elmondja, a közelmúltban beszéltek
Jegyző  Úrral,  Kabinetvezető  Úrral  a  2015.  évi  Passió  megrendezéséről.  A
választásokat  követően  a  nemzetiségi  önkormányzat  képviselői  -  Ritter  Imrét  is
bevonva – úgy döntöttek, hogy nem rendezik meg a 2015. évi Passiót. Az elmaradást
az indokolja, hogy 2018. évben megrendezésre kerülő euró passió Budaörsön kerül
megrendezésre.  Időközben olyan állapotba került  a tájház és a múzeum, hogy a
tájház egy része életveszélyes, a múzeum tetőszerkezetének állaga pedig nagyon
megromlott. Az előbb elmondottak alapján jutottak arra az álláspontra, miszerint kérik
az önkormányzatot – ez ügyben már történtek lépések: megnézték, felmérték – hogy
segítsen rendbe hozni a múzeumot és a tájházat.  Számára nagyon fontos lenne,
hogy a 2018. évi euró passió jó körülmények között kerüljön megrendezésre, miután
a rendezvényen 15-20 országból 30-40 fős csoport képviselteti magát. 
Szeretné arra kérni  az Önkormányzatot,  ha nem rendeznek jövőre passiót,  akkor
biztosítsa  a  2018.  évi  budaörsi  és  euró  passió  megrendezését  s  támogassa  a
múzeum és a tájház felújítását. 
A BNNÖ mai ülésén hozott határozat kivonatát elhozta s átnyújtotta kabinetvezető
úrnak. 

Napirend tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör: 

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetési koncepciója 

Barta Gáborné: Részletesen ismerteti a 2015. évi költségvetési koncepciójának főbb
sarokpontjait. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

131/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetési koncepciója 
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I. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúság  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a 2015. évi költségvetési koncepciót
elfogadni. 

II. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúság  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a 2015. évi költségvetés tervezésére
vonatkozó, alábbi irányelveket elfogadni:

1) Elsődleges  követelmény  az  önkormányzati  kötelező  feladatok  zavartalan,
folyamatos ellátásának biztosítása legalább a már elért minőségi színvonalon,
a költségvetési egyensúly megtartása mellett.

2) Az  önkormányzati  feladatellátás  minden  területén  érvényesíteni  kell  a
takarékos,  óvatos  költségvetési  gazdálkodás  követelményét,  a  működési
hiány nélküli gazdálkodás követelményét.

3) Önként vállalt feladat a költségvetésben akkor tervezhető, ha annak pénzügyi
fedezete az önkormányzat saját bevételeiből megteremthető. Az önként vállalt
feladat  kiadásainak  finanszírozása  a  kötelező  önkormányzati  feladatok
ellátását nem veszélyeztetheti.

4) Az állami támogatásokat a Magyarország 2015.évi központi költségvetéséről
szóló törvény 2. és 3. számú mellékleteinek szabályai szerint meghatározott
összegben kell tervezni. 

5) A bevételek  tervezése  során  változatlanul  nagy hangsúlyt  kell  helyezni  az
önkormányzati  és  az  intézményi  saját  bevételek  pontos  számbavételére,  a
bevételi  források  teljes  körűségére.  A  költségvetés  számainak
véglegesítésekor  a  lehető  legteljesebb,  de a  reálisan teljesíthető bevételek
feltárására kell törekedni.

6) Fel kell tárni azokat a forrásokat, melyek a saját bevételek további növelését
teszik lehetővé.

7) A kintlévőségek behajtására 2015. évben is kiemelt figyelmet kell fordítani.

8) A 2015. évi költségvetési javaslatban a 2014.évi gazdálkodás során keletkező
szabad  pénzmaradvány  várható  összegét,  mint  a  jövő  évi  fejlesztésekhez
rendelhető forrást, szerepeltetni kell.  

9) A folyamatban lévő, 2015. évre áthúzódó fejlesztéseken túl további fejlesztési
kiadás csak az alapvető működés biztosítását túlmenően rendelkezésre álló
források függvényében lehetséges.

10) Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  állami  fenntartású,
budaörsi  székhelyű  közoktatási  intézmények  önként  vállalt  feladatainak
(önkormányzati fenntartás idején vállalt) forrását biztosítja.

11) Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák
óvodapedagógusait  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.
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(XI.04.)  ÖKT. rendelet,  valamint a Clementis László működtetői  ösztöndíjról
szóló 50/2012.  (XII.17.)  ÖKT.  rendelet  felülvizsgálata  során figyelembe kell
venni  a  pedagógus  életpálya-modell  kapcsán  felmerülő
illetményemelkedéseket. 

12)Továbbra  is  részt  kell  vállalni  –  a  lehetőség  szerint  –  a  megújuló
közfoglalkoztatásban, csökkentve ezzel a helyi munkanélküliséget.

13) Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  költségvetési
intézmények,  illetve  az  önkormányzat  által  foglalkoztatottak  részére  2015.
évben  béren  kívüli  juttatásként  bruttó  200 e Ft/álláshely/év,  egyéb  nem
rendszeres  juttatások  tekintetében  a  2014.  évi  költségvetési  rendeletben,
valamint  az  egyéb  hatályos  helyi  rendeletekben  meghatározott  juttatások
tervezhetők.

14) Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  köznevelési  és
szociális intézményekben dolgozók részére munkaruha bruttó 35.000 Ft/fő/év,
vagy védőruha 25.000 Ft/fő/év összeggel tervezhető. 

15) Az egyházi fenntartású közoktatási intézmény esetében az érvényben lévő
szerződésnek megfelelően tervezhető a támogatás összege.

16) A nemzetiségi önkormányzatok 2015. évi támogatására a Képviselő-testület
tartalékot képez, melyre pályázatot nyújthatnak be a 2015. évi költségvetés
beterjesztéséig.

17) A  költségvetésben  önálló  soron  szerepelő,  támogatott  civil  szervezetek,
egyesületek, továbbá a társadalmi szervezetek, valamint éves pályázat során
támogatásban részesült civil szervezetek által év közben előterjesztett további
támogatási igény nem támogatható.

18) A szociális  juttatások  2015.  évi  tervezése  során  figyelembe  kell  venni  a
Szociális,  valamint  a  Költségvetési  törvény  várható  módosításaiból  eredő
változásokat,  annak  érdekében,  hogy  Budaörs  Város  Önkormányzata  a
szociális ellátásokat legalább a 2014. évi szinten biztosítani tudja. 

19) A  várható  új  ágazati  jogszabályok  megszületéséig  Budaörs  Város
Önkormányzata  minden  eddiginél  óvatosabb  gazdálkodást  folytasson.  Új
elképzelések megvalósítására, új önként vállalt feladat ellátására 2015. első
félévében ne biztosítson forrást.

2.)Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  I-III.  negyedéves
költségvetésének a végrehajtásáról 

Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető  és  Vágó  Csaba  kabinetvezető  részletesen
ismerteti  a  2014.  I-III.  negyedéves  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
beszámolót, s válaszoltak a feltett kérdésekre. 
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A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  rövid  tanácskozást
követően, 8 egyhangú igen szavazattal támogatta. 

132/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  I-III.  negyedéves
költségvetésének a végrehajtásáról

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  évi
gazdálkodásának  I-III. negyedéves  helyzetéről  szóló  tájékoztató  elfogadását  a
mellékletek szerint.

3.)Támogatási  szerződés  megkötése  a  Pannonhalmi  Bencés  Gimnázium
Közhasznú  Alapítvány  által  a  Budaörs,  Esze  Tamás  utcában  létesítendő
kosárlabdacsarnokra,  valamint  döntés  a  további  együttműködés  egyes
kérdéseiről 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot. 

A  bizottság  a  napirendi  pontot  részletekbe  menően,  hosszasan  megvitatta.  Az
előterjesztés tárgyalása során az alábbi főbb észrevételek hangzottak el: 

dr.  Czuczor  Gergely:  Nagyon  hálásak  azért,  hogy  a  két  egyházi  iskolába  járó
gyerekeknek  megpróbálják  megoldani  a  mindennapos  testneveléséből  adódó  új
helyzetet, hiszen kicsi a tornaterem, csarnoknak nem nevezné. Olyan jellegű kérések
merültek fel,  amelyeket  szeretne ismertetni  a bizottsággal.  Hétfőn kapták meg az
anyagot. Jelzi, hogy a saját véleményét ismerteti. Történt egyeztetést a Pannonhalmi
Bencés  Gimnázium  Közhasznú  Alapítvánnyal,  de  nem  kerek  ez  a  történet.  A
támogatási szerződéstervezettel  kapcsolatban vannak olyan kérdőjelek, amelyeket
mindenképp szeretnének pontosítani. Ha jól tudja, Titusz atya ezt jelezte a hivatal
felé  írásban.  Az  alábbi  észrevételeit  gondolatébresztőként  kívánja  elmondani,  s
reményei szerint ezek a kérdések a jövő hétre letisztázódnak. 

1. Engedélyes tervek elkészültek,  ezért  tudták benyújtani  a pályázatot.  Ennek
kapcsán az Alapítvány és a tervező cég között született megállapodás, amely
a város 42.730 e forintos támogatási ígéretére szólóan került kidolgozásra. Ez
elkészült, ezt muszáj lenne kifizetniük, mert egzisztenciákat érintő kérdés van.
A tervező maga több alvállalkozót is bevon, gépészeti  tervektől  elkezdve –
nem  műszaki  ember,  nem  tudja  pontosan  elmondani  –  magában  az
engedélyes  tervekben  sok  munka,  sok  cégnek  a  munkája  fekszik.  Az
engedélyes  tervek  megléte  után  a  kiviteli  tervek  készülőben  vannak.  Úgy
tudja, a szerződés szerint januárban kell majd teljesíteni, tehát egy következő
évre csúszó történet, de miután az ez évi pályázatleadás borul, (majd fogja
mondani  milyen  csúszás  okok  vannak  még azonkívül,  amit  Lőrincz  Mihály
említett),  úgyhogy nincsenek ezzel kicsúszva, a következő évben az áprilisi
leadási  határidőt  fogják  tudni  majd  tartani  amennyiben  kialakulnak  azok  a
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kérdéses dolgok tisztázása,  amelyeket  itt  függő feltételként  két  fél  részéről
elhangzottak. 
Megjegyzi,  a  csúszás  okai  közé  tartozik  az  is,  hogy  a  telekegyesítés
elhúzódott.  A telek hivatalos egyesítése nyáron következett  be. Tehát ez is
némileg késleltette a munkát. A HÉSZ módosítás körül sok kérdőjel volt, az új
HÉSZ-re  várnak  vagy  a  meglévőből  tudnak  főzni,  aztán  Mártonffy  István
főépítész ki tudta ezt találni és megnyugtató megoldás született. Ez alapján be
lehetett adni, de ott is volt egyfajta bizonytalanság és csúszás, valóban ahogy
műszaki ügyosztályvezető úr is mondta, az elsőfokú határozatot a szomszéd
megtámadta.  Ennek  kapcsán  is  volt  egy  1,5-2  hónapos  halasztás,  így
gyakorlatilag  beleérkeztek  december  havába.  Azért  kellett  lefújniuk  ezt  a
programot e-mailen, mert a Pannonhalmi Bencés Gimnázium három projektet
bonyolít  jelenleg  a  TAO  keretén  belül.  Az  egyik  a  már  megvalósult,  de
utófinanszírozásban  jelenleg  kifizetés  előtt  álló  pannonhalmi  kosárlabda
csarnok,  amelyet  már  október  elején  átadtak.  A másik  a  Szent  Benedek
Iskolának a balatonfüredi csarnok bővítése, és a harmadik a budaörsi projekt.
Ha a minisztérium illetve szövetség elutasította volna a pályázatot a különféle
averziók miatt, amelyek kérdőjelként felmerültek, akkor veszélyeztették volna
a másik épületet is, ezt meg nem lehetett,  mert ez egy milliárd forint feletti
összeg már, muszáj volt Budaörsöt visszavonni s ezért remélik, a következő
évben újra be tudják hozni. 

2. A  konkrét  szövegből  emelne  ki  néhány  gondolatébresztőt.  A  támogatási
szerződéstervezetben  a  felek  megnevezésénél  a  2011.  évi  név  szerepel.
2013.  év  óta  megváltozott  a  neve:  Szent  Benedek  Gimnázium,
Szakközépiskola és Kollégium. A 2. ponton belül már helyesen szerepel, de a
felek felsorolásánál még helytelenül. 

3. 2.) pont a) bekezdésben: „Továbbá, ha 2014. december 31.-éig a műszaki terv
és  tervdokumentáció  felhasználásával  a  kosárlabdacsarnok-beruházás
kivitelezése nem kezdődik meg…” Ez év december 31-ig már biztos nem lesz
kivitelezés, ez biztos csak egy elírás. 2015. évig szeretnék ezt kitolni, ha lehet.

4. 2.) pont b) bekezdés i.) pontjában szerepel egy 37 éves időtartam, amellyel
kapcsolatban a következő kérdés merült fel bennük: 42,7 M Ft összegért az
önkormányzat megvásárolja a terveket, majd valóban visszavásárolják, tehát
gyakorlatilag  0  lesz.  Azzal  egyetértenek,  hogy  az  önkormányzat  minél
kevesebb  pénzt  tegyen  ebbe  bele.  Úgy  kell  megoldani  a  projektet,  hogy
gyakorlatilag  az  önrészt  „okosban”  tudják  megoldani.  Abszolút  partnerek
ebben  s  mindenkinek  ez  az  érdeke,  hogy  az  önkormányzatnak  minél
kevesebb  összegeket  kelljen  ebbe  beletenni.  Amennyiben  az  iskola
visszavásárolja ezt a 42,7 M Ft összeget a TAO segítségével, akkor az önrész
– ha jól értik – csak is kizárólag az ingatlanérték. Ennek a nevesített összegét
nem tudják erre a 37 évre értelmezni. tehát hogy lesz majd az elszámolás a
heti 15 órás időtartam, ez 2 nap, 3 nap, ez nekik még kérdésként ott lebeg a
fejük felett s jó lenne, ha jövő hét szerdáig erre megnyugtató választ tudnának
kölcsönösen adni egymásnak. 

5. 2. pont c bekezdésében szerepelő Mindszenty Iskolával kapcsolatosan kéri,
hogy  a  nevesített  támogatást,  amelyet  valóban  felvállalnak  –  azzal  a
problémával küzdenek, amelyekkel ők, miszerint a mindennapos testnevelés
gyakorlatilag  a  téren  zajlik  –  szeretné,  ha  olyan  módosítás  kerülne  bele,
miszerint azt nem akarják, hogy felépítik a csarnokot, s mindenkinek csak a
Szent Benedek Iskola diákjainak nem lesz helye a mindennapos testnevelés
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megtartására. Ezt valahogy bele kívánják tenni egy rövid fordulattal, miszerint
lesz a Mindszenty Iskola diákjainak helye, de a bencéseknek ne kelljen már
kint tornázniuk ezért. 

6. 3. pont első szakasza: a vagyonkezelési jog meghatározott ideig áll fenn. A
szövegben egy zárójeles mondat szerepel, azt javasolják, ne legyen benne az
eredeti szerződés szerint, hanem 50 évre szólóan álljon ez fenn, hiszen erről
szól a vagyonkezelési szerződés lehetősége. Nevesítsék, nem kell ettől félni. 

7. 3.  pont  iv.)  alpontja:  „A  felek  megállapodnak  abban,  hogy  a  kosárlabda
csarnok  tulajdonjogát  a  kötelező  fenntartási  időszak  lejártával  az
Önkormányzat számára ingyenesen és költségmentesen átadják.” A kötelező
fenntartási  idővel  vannak  bajban.  Ez  15  év  ha  jól  értik.  S  hogy utána  mi
történik, ez egy függő feltétel. A csarnok akkor fog létrejönni, amikor maga a
vagyonkezelési  szerződés.  Ez attól  függ,  hogy ha a pályázaton nyernek-e.
Javasolná,  hogy  a  vagyonkezelési  jogra  vonatkozóan  történjen  ez  a
tulajdonjog átadása. 

8. A 8. pontban szerepel egy 2016. december 31. elszámolási határidő, amelyet
szeretne 2017. december 31. napjára módosítani. Egész egyszerűen maga a
projekt  megvalósulása,  úgy feltételezik  2017.  októberére fog  kulcsrakésszé
válni  az  épület,  onnantól  kezdődik  a  tanév.  Jó  lenne,  ha  akkorra  ez
megvalósulna.  Javasolják,  hogy egy évet  hagyjanak erre  az  elszámolásra,
feltéve, ha az egészet értik ez alatt. 

9. A  9.  ponton  belül  van  egy  olyan  leírás,  miszerint  mit  kell  feltüntetni  a
számlákon. Vélelmezi, az a gondolat maradt bent a számlák feltüntetésében,
amely  arra  szól,  hogy  az  önrész  készpénzben  vagy  valamilyen  formában
átadja a város. Jelen esetben pénzátadásra nem kerül sor. Itt  van egyfajta
ellentmondás  a  két  gondolat  között.  A  9.  pontban  szerinte  az  eredeti
elképzelés volt,  amelyről  tavasszal  beszéltek.  Biztos,  hogy ezen változtatni
kellene,  nem érti,  mit  kell  feltüntetni  a számlán,  ha nem történik  tényleges
pénzátadás. 

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Azt gondolja, hogy nagyjából egy 600
M  Ft-os  nagyságrendű  csarnok  42  M  Ft  összegű  tervezési  költsége  nem
engedélyezési  terv  szintű,  hanem  kiviteli  terv.  Tehát  a  teljes  terv  gyakorlatilag  a
dokumentáció  költségeit  kellene,  hogy  tartalmazza,  hisz  ez  közel  6,5%-7%-a  a
kivitelezésnek, amely egy ekkora csarnok esetében piacilag elképzelhető. Nagyon
reméli, hogy ez így van. Nincs tudomása arról, hol tartanak a kiviteli tervek, de azt
gondolja, ennek az összegnek az egészet kell fedezze. 

1. A névelírásért  bocsánatot kér,  valószínűleg az előző szerződésből  írta át  a
kollega, azt javítani fogják. 

2. A 2014. és 2015. december 31. közötti dátumnál nagyon jelentős különbség
van.  2014.  december  31.  napját  csak  arra  az  esetre  írták  bele,  miszerint
amennyiben nem kezdődik meg a kivitelezés – mindannyian tudják, hogy nem
– akkor a tervek felhasználási joga az önkormányzatra száll. Tehát ha adnak
42 M Ft-ot tervre, akkor az vagy valósuljon majd meg a pályázat során vagy
valamilyen módon kerüljön az önkormányzathoz. Ergo: tudják, hogy nem fog
megindulni, ez azt jelenti, hogy januárban, februárban úgy kell módosítani a
tervezési szerződést, hogy a tervező lemondjon erről a jogáról értelemszerűen
és az önkormányzat kapja meg a felhasználási jogot. Ezt a tervdokumentációt
csak akkor tudja márciusban visszaadni a pályázathoz. 
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3. 2015.  december  31.  a  kivitelezés  megkezdésének  a  napja.  Nagyon  meri
remélni,  ha  márciusban,  áprilisban  döntenek  a  TAO  pályázatról,  akkor  a
nyáron vagy az ősszel elkezdődik a munka. Az csak azért van bent, ha nincs
TAO  pályázat,  elutasítják,  akkor  valamikor  vissza  kell  állítania  a  bérleti
szerződést,  mert  a  vagyonkezelési  jog  nagyobb  jogosítványokat  ad  az
ingatlan hasznosításánál, mint egy bérleti jog. Ha nincs TAO pályázat, akkor
visszaáll az eredeti bérleti szerződés. 

4. Az  50  évvel  kapcsolatosan  arra  gondoltak:  amikor  a  bérleti  szerződést
megkötötték, 50 évről beszéltek. Ott is úgy, hogy 10 év után a bérleti  díjat
felülvizsgálják a felek. Tehát 10 évre volt az ingyenes, térítésmentes, s majd
10 év távlatából felülvizsgálják. Ez is azért, mert nagy ígéretek voltak az épület
felújítására vonatkozóan, állami pályázati pénzeknek, több száz millió forintos
pénzeknek biztosítása. Ezeknek a figyelembevételével kell  majd 10 év után
dönteni.  Az  50  év  most  sem  változna,  elindult  2  évvel  ezelőtt,  onnantól
számolva lenne az 50 év vagyonkezelési  időszak is.  Erre vonatkozóan azt
gondolja,  hogy  ez  korrekt.  Így  –  ha  úgy  tetszik  –  ez  a  térítésmentesség
kitolódik,  mert  a  műszaki  átadást-átvételt,  a  használatbavételi  engedélyt
követően kell 15 évet (fenntartási időszakot) biztosítani. 

5. Miért lett 37 év? Ezt Jegyző Úr a TFVB ülésén már jelezte, hogy alakult ki.
Abból  indultak  ki,  miszerint  180  M  Ft  lesz  az  önrész,  amelyet  kvázi
lelakhatnak.  Ez a lelakás a kiszámolt  óraszámmal  és azzal  a  6.200 Ft-tal,
amelyet az Iskola pénzügyi vezetése adott meg, mint rezsióradíjat, önköltségi
óradíjat, azzal lett kiszámolva ez a 37 év. Azt gondolja, most persze változott a
konstrukció  ebben  a  kérdésben,  de  azért  ne  feledjék  el,  hogy  a
vagyonkezelési  jog  nagyon  komoly  jog,  amelynek  értéke  van.  Tehát  az
értékbecslőnek ahhoz, hogy benyújtsák ezt a pályázat önrészeként,  fel  kell
értékelnie  és  azt  gondolja,  több  száz  millió  értékű  lesz  ennek  az  egész
területnek a vagyonkezelési joga, mert arra vonatkozik. 

6. 15 év múlva átkerül a csarnok az önkormányzat tulajdonába. Értelemszerűen
a hátralévő időszakra a csarnokra vonatkozó vagyonkezelési jog is az iskoláé
lesz,  mint  ahogy  a  területre,  illetve  az  iskolaépületre  vonatkozó
vagyonkezelési  jog  is  ott  van.  Tehát  ily  módon  a  tulajdonjog  átkerül  az
önkormányzathoz, de maga a vagyonkezelési jog a hátralevő időszakra, 50 év
végére ott marad. 

7. A  2016.  december  31.  napjáig  történő  elszámolással  kapcsolatosan  azt
gondolja,  elszámolni  csak  azzal  kell,  amelyet  támogatásként  kapnak.  A
támogatási  szerződés  pedig  a  42  M  Ft  összegre  vonatkozik.  Olyannal
elszámolni, amelyet nem kap meg az alapítvány vagy az iskola, azzal nem
kell, de azt gondolja azzal el lehet 2016. évig számolni. 

8. A 9. pontot átnézik, mivel kell elszámolni, a vagyonkezelési joggal nem. Tehát
ezt pontosítják. 

Vágó Csaba: A Mindszenty Iskola mindennapos testnevelés óráinak a teremigényét,
az volt a kérésük - miután előfinanszírozták azt a bérleti díjat, amelyet a Mindszenty
nem tudott előteremteni a bencéseknél lévő tornaórák finanszírozására –, hogy egy
olyan közös egyeztető fórumot hozzanak létre, amely ezt a problémát megpróbálja
megoldani.  Úgy  tudja,  hogy  ilyen  egyeztetésre  nem  került  sor  a  bencések
bevonásával, nekik kellett volna egyeztetniük, az önkormányzat csupán a moderátori
szerepet  vállalta  volna.  Ugyanakkor  az  iskola  és  a  fenntartója  között  sor  került
egyeztetésre,  amelynek  keretében nem fognak menni  –  ha  jól  tudja  –  a  bencés
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iskolába,  helyette  viszont  a  teremben  táncórák  keretében  idősebbeknek  és
haladóknak oldják meg a mindennapos testnevelés problémáit. Egyébként a mostani
helyzet  is  olyan,  hogy hiába finanszírozták  meg a bérleti  díjat,  ennek ellenére  a
gyerekek az udvaron sportolnak. 

dr. Bakó Krisztina: Az előttük lévő szerződéstervezetben a felhasználásról támogató
és  támogatott  között  születik  egy  megállapodás,  a  támogató  Budaörs  Város
Önkormányzata. A megállapodásban nem látja a Mindszenty Iskolát nevesítve. Kérdi,
most egy másik szerződésről beszélnek? 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető: Válaszol  elmondja  a  támogatási
szerződéstervezet  2.  c.)  pontjában  szerepel  az,  hogy  az  Önkormányzat  kéri,  a
Mindszenty József Katolikus Iskolával állapodjon meg. 

dr. Bakó Krisztina: Tehát ez egy plusz feltétel ezek szerint, mert az említett 2. b.) i.)
ponton belül a teljes budaörsi diákságnak szól az igénybevétel lehetősége s ezen
felül pluszban még egy megállapodást lehet kötni a bencéseknek a Mindszentyvel. 

Biró Gyula alpolgármester: Tételezzék fel, hogy 2016. december 31. napjáig nem
történik semmi. Ez azt jelenti, hogy a vagyonkezelői jog helyett visszaáll az eredeti
bérleti  szerződés, s az önkormányzat vett  egy tervet 42 M Ft összegért,  amelyet
egyébként semmire sem tud használni. 

dr. Czuczor Gergely:  Jelzi,  hogy nem vesz részt a napirendi pont szavazásában
érintett lévén. 

A bizottság dr. Czuczor Gergely képviselőt  8 egyhangú igen szavazattal kizárta a
napirendi ponttal kapcsolatos döntéshozatalból. 

133/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Támogatási  szerződés  megkötése  a  Pannonhalmi  Bencés  Gimnázium
Közhasznú  Alapítvány  által  a  Budaörs,  Esze  Tamás  utcában  létesítendő
kosárlabdacsarnokra,  valamint  döntés  a  további  együttműködés  egyes
kérdéseiről – kizárás a döntéshozatalból 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási Művelődési Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy a Támogatási szerződés megkötése a Pannonhalmi
Bencés  Gimnázium Közhasznú  Alapítvány által  a  Budaörs,  Esze  Tamás utcában
létesítendő kosárlabdacsarnokra, valamint döntés a további  együttműködés egyes
kérdéseiről c. napirendi pont tárgyalása során – személyes érintettség lévén – kizárja
a döntéshozatalból dr. Czuczor Gergely bizottsági tagot. 

Ezt követően a bizottság hosszas tanácskozást követően az előterjesztés szerinti
határozati  javaslatot 5  igen,  2  tartózkodás  szavazattal  támogatta.  (dr.  Czuczor
Gergely külsős tag nem vett részt a szavazásban.)

134/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
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Támogatási  szerződés  megkötése  a  Pannonhalmi  Bencés  Gimnázium
Közhasznú  Alapítvány  által  a  Budaörs,  Esze  Tamás  utcában  létesítendő
kosárlabdacsarnokra,  valamint  döntés  a  további  együttműködés  egyes
kérdéseiről

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy  a  Pannonhalmi  Bencés  Gimnázium  Közhasznú  Alapítvány  részére
42.730.000,-  Ft,  azaz  negyvenkettőmillió-hétszázharmincezer  forint
összegű  támogatást  nyújtson a  TAO  támogatási  rendszer  keretében
sztenderd kosárlabda pályát  magában foglaló -  Budaörs 9 hrsz. ingatlanon
felépülő  -  tornacsarnokot-beruházás  megvalósításához szükséges  pályázati
önrész  1.  részletének  biztosítása  céljából,  egyúttal  hatalmazza  fel  a
polgármestert az 1. számú melléklet szerinti támogatási szerződés aláírására.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy a 113/2014. (IV.16.) ÖKT. számú határozatát vonja vissza.

4.)Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM)
közötti (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismerteti  a  napirendi
pontot s válaszol a felmerülő kérdésekre. 

Löfler Dávid: A napirendi pont tárgyalása során javasolja, hogy a 2015. június 30.
napja  helyett  2015.  augusztus  31.  napjáig,  8  hónappal  javasolja  a  bizottság
meghosszabbítani a használatba adási szerződést. Javaslatát azzal indokolja, hogy
a hosszabbítás által a BUM a nyári táborokat is be tudja tervezni. 

Simándi Szelim jelzi, hogy nem találta meg a BUM 2015. évi munkatervét a mai ülés
napirendjén  II.  Bizottsági  hatáskör  9.)  A  közművelődési,  közgyűjteményi  és
művészeti intézmények, valamint a soron támogatott társadalmi szervezetek 2015.
évi munkatervei c. előterjesztés mellékletei között. 

Stift Nándor és dr. Bakó Krisztina Ennek kapcsán kiegészítésként javasolják, hogy
BUM a 2015. évi munkatervét a képviselő-testület soron következő üléséig nyújtsa
be írásban. 

A  bizottság  hosszas  tanácskozást  követően  Löfler  Dávid  használatba  adási
szerződés módosítására vonatkozó javaslatát (6 hónap helyett 8 hónap legyen)  8
igen szavazattal,  míg  Stift  Nándor  és  dr.  Bakó  Krisztina  2015.  évi  munkaterv
bekérésére vonatkozó javaslatát 8 igen szavazattal támogatta. 

Ezt követően az elfogadott módosításokkal együtt az előterjesztés szerinti határozati
javaslatot 8 igen szavazattal támogatta. 

135/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
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Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Művészek  Egyesülete  (BUM)
közötti (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 8
hónappal,  2015.  augusztus 31-ig tartó,  határozott  időtartamra -  egyebekben
változatlan feltételekkel - hosszabbítsa meg a Budaörs Város Önkormányzata és
a  Budaörsi  Művészek  Egyesülete  között  jelenleg  hatályban  lévő,  a  Budaörsi
Clementis  L.  u.  22/1.  szám  alatti,  152/1  helyrajzi  számú  ingatlan  56/100  és
39/100 tulajdoni hányadának megfelelő ingatlanrészekre 2008. február 1. napján
létrejött  térítésmentes  használatba  adási  szerződéseket  azzal,  hogy  az
Egyesület  a  2015.  évi  munkatervét  a  Képviselő-testület  soron következő
üléséig írásban nyújtsa be. 

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy  hatalmazza  fel  a  polgármestert  az  1.  pont  szerinti
szerződésmódosítások aláírására. 

5.)A 2014. évi Budaörsi SportFest elszámolása

Vágó Csaba: Részletesen ismertette a napirendi pontot. 

A bizottság  a  napirendi  pontot  részletekbe  menően  megvitatta.  A napirendi  pont
tárgyalása során több bizottsági tag nem ért egyet a beszámolóban foglalt adatokkal
(látogatottsági  számok,  ráfordítási  költségek),  s  nem  javasolják  elfogadásra  a
szakmai beszámolót. 

A bizottság végül  hosszas tanácskozást követően  0 igen,  6 nem, 2 tartózkodás
szavazattal elutasította a 2014. évi Budaörsi SportFest szakmai beszámolóját. 

136/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
A 2014. évi Budaörsi SportFest elszámolása – elutasított javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  nem javasolja a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  előterjesztés
mellékleteként  csatolt,  a  2014.  évi  SportFest-ről  szóló  szakmai  beszámoló
elfogadását.

6.)A Budaörsi  Kincskereső  Óvoda  kérelme  többlet  álláshely  biztosításához
2015. január 1-jétől

Karsiané  Kovács  Judit:  Részletesen  ismertette  a  napirendi  pontot  s  válaszol  a
felmerülő kérdésekre. 
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A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  igen
szavazattal támogatta. 

137/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
A Budaörsi Kincskereső Óvoda kérelme többlet álláshely biztosításához 2015.
január 1-jétől

1. Budaörs  Város Önkormányzatának Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága 2015. január 1. napjától támogatja a Budaörsi Kincskereső Óvoda 1
fejlesztőpedagógus,  0,5  karbantartó  és  0,5  takarító  álláshellyel  történő
megemelését.

2. Budaörs  Város Önkormányzatának Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága elfogadásra javasolja a Budaörsi Vackor Óvoda vezetőjének az 1 fő
pedagógus álláshelyről történő lemondását 2015. január 1. napjától.

3. Budaörs  Város Önkormányzatának Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága az 1. 2. pont alapján a  Budaörsi Kincskereső Óvoda és a  Budaörsi
Vackor Óvoda álláshelyeit 2015. január 1. napjától az alábbiak szerint javasolja
engedélyezni:

Intézmény

2014. december
31-én

engedélyezett
álláshelyek

száma

2015. január 1-
jétől

engedélyezett
álláshelyek

száma
Vackor Óvoda 22,5 21,5
Kincskereső Óvoda 26,5 28,5

7.) Javaslat  a  Budaörsi  Tanodával  kötött  Feladatellátási  Megállapodás
módosítására 

Karsiané Kovács Judit:  Részletesen ismertette a napirendi  pontot  s válaszol  a
felmerülő kérdésekre. 

dr.  Czuczor  Gergely a  napirendi  pont  tárgyalása  során  felveti,  hogy  az
önkormányzatnak a  későbbiek  során foglalkoznia  kell  a  hely kérdésével,  mivel  a
Tanoda tanulóinak száma folyton növekszik, s már a konyhában is tanórák vannak. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  igen
szavazattal támogatta. 

138/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Javaslat  a  Budaörsi  Tanodával  kötött  Feladatellátási  Megállapodás
módosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Tanoda
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Közhasznú  Alapítvánnyal  kötött  Feladatellátási  Megállapodást  az  előterjesztés
mellékleteként  csatolt,  egységes  szerkezetbe  foglalt  megállapodás  szerint
módosítsa.

II. Bizottsági hatáskör: 

8.)A közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
soron támogatott társadalmi szervezetek 2015. évi munkatervei

Vágó Csaba: Részletesen ismertette a napirendi pontot. 

Biró  Gyula  alpolgármester: 21  éve  nem  tudja  megérteni,  hogy  a  társadalmi
szervezetek  következő  évi  munkaterveit  miért  nem  az  adott  év  január-február
havában tárgyalják. 

Stift  Nándor:  Javasolja  megfontolásra  a  bizottságnak  azt,  hogy  január  második
felében  tartsanak  egy  ülést,  amelynek  keretében  a  civil  szervezetek  2015.  évi
programtervezeteit  valamint  pénzügyi  tervezetét  –  a  civil  egyesületek  vezetőinek
jelenlétében - tárgyalják meg. 

Vágó Csaba: Jelzi, nem szerencsés a költségvetéssel egyidejűleg tárgyalni a civil
szervezetek  következő  évi  munkaterveit,  mivel  lehetőséget  kell  adni  a  civil
szervezeteknek  és  a  bizottságoknak,  testületnek  is  a  korrigálásra,  amennyiben
pénzügyileg nem értenek egyet bármivel. 
Alapvetően  tudni  kell,  hogy  rengeteg  intézményt  hozott  létre  az  önkormányzat,
rengeteg  támogatási  formát  honosítottak  meg  Budaörsön.  Előbb-utóbb  azzal  kell
szembesülni, hogy a város működésre fordított kiadásait évről-évre emelkednek, s
gyakorlatilag az az olló egyre szűkebb, amely a bevételek és a működési kiadások
között van. 

A bizottság hosszas tanácskozást követően az előterjesztés mellékleteként csatolt
társadalmi szervezetek 2015. évi munkaterveit 8 igen szavazattal támogatta. 

139/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron
támogatott társadalmi szervezetek 2015. évi munkatervei

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága átruházott  hatáskörben a  tájékoztatásként  benyújtott,
2015.  évi  munkaterveket  áttekintette  (Jókai  Mór  Művelődési  Központ,  Budaörsi
Latinovits Színház, gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár, Régiségbúvár Ifjúsági
és  Kulturális  Egyesület,  Budaörsi  Fúvószenei  Egylet,  Gyepűk  Népe  Alapítvány
(Szélrózsa  Néptáncegyüttes),  Lyra  Dalkör,  Piros  Rózsa  Dalkör,  Pro  Musica
Kórusalapítvány,  Széll  Kulturális  Egyesület,  Vivart  Budaörsi  Sinfonietta,  Budaörsi
Sport  Club,  Budaörs  Diák  Sportegyesület,  Budaörsi  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület,
Budaörsi  Triatlon  Klub,  Aramis  SE,  BSC  1924  Futball  Kft.,  Zöldkör  Budaörs
Egyesület,  Budaörs  Rádió,  Budaörs  Városi  TV,  Buda-környéki  Látássérültek
Közhasznú Egyesülete, Budaörsi Vivace Kulturális Egyesület, Törökugrató Polgárőr
Egyesület).
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 A  munkatervek  áttekintése  nem  jelenti  az  abban  szereplő  költségvetési
igények jóváhagyását.

2. A  bizottság  a  munkaterveket,  Budaörs  Város  2015.  évi  költségvetésének
elfogadását követően tárgyalja újra.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Bakó Krisztina elnök
Végrehajtást végzi: Kabinetiroda

9.) Magyar Történelmi Szalon támogatási szerződés módosítása 

Szaplonczay Marianna, a Magyar Történelmi Szalon vezetője részletesen ismertette
a Szalon eddig elért munkásságát, eredményeit, törekvéseit valamint a támogatási
szerződés  módosítási  kérelmét.  A továbbiakban  részletesen  válaszolt  a  felmerült
kérdésekre, s reagált az elhangzott észrevételekre. 

Vágó  Csaba  kabinetvezető: A  támogatási  szerződés  módosítási  kérelemmel
kapcsolatosan elmondja, a bizottság gyakorlatilag az egész civil pályázat értékelését
utólag írják felül azzal, ha egy programra rendelt összeget átcsoportosít működési
költségre (számítógép vásárlásra). Azt kéri inkább, hogy a civil szervezetek részére
kiírandó  2015.  évi  pályázat  során  az  egyesület  foglalja  a  pályázatába  a
számítástechnikai eszköz megvásárlását. Jelzi, ez nem jó gyakorlat, amely felé halad
a bizottság. Hosszú átgondolás eredménye maga a pályázati kiírás és az elbírálás is,
nagyon sajátos szempontrendszere van. 

Biró Gyula alpolgármester: Amennyiben a bizottság a támogatás átcsoportosítása
mellett dönt, egy dologra hívná fel a figyelmet: a szövegbe tegye bele, méltányossági
alapon, egyszeri alkalommal. A pályázati kiírásban az szerepelt, hogy a működéshez
elnyerhető támogatás maximális összege 100.000 Ft. Ezt az összeget az egyesület
elnyerte, s gondolja, el is költötte. 

dr.  Bakó  Krisztina:  A  napirendi  pont  tárgyalása  során  elhangzottak  alapján
megjegyzi, jómaga semmilyen alkalommal sem szeretni az elveket felülírni, s ezzel
nagyjából az álláspontját is ismertette. Amennyiben egy új korszak indul, érdemes a
korszak elején kijelölni a határokat. 

A bizottság részletesen megtárgyalta a napirendi pontot.  Császárné Kollár Tímea
képviselő javasolja, kerüljön be a határozati javaslatba: „a Magyar Történelmi Szalon
kérelmét jóváhagyja, mint rendkívüli átcsoportosítást”. 

A bizottság  hosszas  tanácskozást  követően Császárné  Kollár  Tímea képviselő  a
határozat kiegészítésére vonatkozó javaslatát 3 igen, 5 nem szavazattal elutasította,
míg  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  3  igen,  5  nem szavazattal
elutasította. 

140/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
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Magyar  Történelmi  Szalon  támogatási  szerződés  módosítása  –  elutasított
javaslatok

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága a Magyar Történelmi Szalon támogatási szerződés módosítása c.
napirendi pont tárgyalása során – kellő többség hiányában – elutasította az alábbi
javaslatokat: 

 Császárné  Kollár  Tímea  képviselő  javaslatát:  kerüljön  be  a  határozati
javaslatba:  „a  Magyar  Történelmi  Szalon  kérelmét  jóváhagyja,  mint
rendkívüli átcsoportosítást”. 

 előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

Határidő: 2014. december 31.  
Felelős: polgármester
A végrehajtást végzi: Kabinet Iroda (tájékoztatás)

10.)  A  Városi  Sportcsarnok  2015.  évi  használatára  vonatkozó  kérelmek
elbírálása  

Vágó Csaba: Röviden ismertette a napirendi pontot

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  igen
szavazattal támogatta. 

141/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
A Városi Sportcsarnok 2015. évi használatára vonatkozó kérelmek elbírálása  

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága a kérelmezők részére, 2015-ben, az alábbi időpontokban, a Városi
Sportcsarnok használatára egy-egy napot biztosít az önkormányzat rendelkezésére
álló 7 nap terhére.

1. Illyés Gyula Gimnázium, Szalagavató Bál – 2015. január 16. péntek
2. VIVART Budaörsi Sinfonietta, koncert – 2015. május 10. 
3. Vivace, II. Vivace Táncforgatag - 2015. június 14. vasárnap
4.. Budaörsi Sport Club: 2015. november 18. - IV. BSC Nyílt Nap
5. Liver FC, gyermek labdarúgó torna - 2015. november vége, december eleje

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

11.)  A  2015-2016-ban  megvalósításra  kerülő  intézmény-felújítási  feladatok
tervezése
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Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot. 

Császárné Kollár Tímea:  Az intézményi bejáráson számára megdöbbentő volt az
Ifjúság  utcai  Óvoda  állapota.  Ugyanez  volt  régebben az  Árpád utcai  iskolában s
folytathatná a sort. Kis visszafogottságot lehetne kérni mindenkitől, hogy mikor az az
óvoda pontosan úgy néz ki,  mint  30  évvel  ezelőtt  (szinte  a  linóleum és a  kő  is
ugyanaz),  elképesztő  állapotok  vannak.  Amikor  beérkeznek  a  tervek  azokra  az
intézményekre vonatkozóan, amelyekre pénzt költenek és pályáznak, pl.  a Bleyer
Iskola tornacsarnoka, látnak fekete-fehér rajzokat, hogy fog ez kinézni, s végül úgy
néz ki,  mint egy vágóhíd.  Megjegyzi, hogy a hivatal  munkatársa (Mandel Gábor)
egészen alpári stílusban közölte, hogy őt mennyire nem érdekli, mit fognak szólni a
szülők és a gyerekek ahhoz, hogy néz ki az épület. Véleménye szerint tűrhetetlen az,
ha valakinek a gyerekei oda járnak és több ezer lakó néz rá arra az óvodára vagy
sportlétesítményre, akkor ne mondja azt senki a hivatal részéről, hogy egyébként őt
nem érdekli, milyen színe van és hogy fog kinézni, hanem csak a praktikusság és a
tervezőkkel való kiváló kapcsolattartás. 
Megjegyzi, amikor a terveket a tervezők bemutatják, igyekezzenek ennyi összegért
olyan tervet letenni az asztalra, amelyből pontosan látható, hogyan fog kinézni az
adott létesítmény. 

dr. Bakó Krisztina: Boldogan mondhatja el, hogy okafogyottá vált ez a felháborodás
képviselő asszony részéről ugyanis a bejárás azon pontján, amikor megtekintették
ezt az épületet, a megoldást is kitalálták arra, hogyan lehet a lehető legolcsóbban,
nem  sok  pénzt  kidobálva  és  egyébként  egy  iskolának  megfelelő  módon,  a
gyerekeket is megmozgatva ezt a csúnya szürkeséget megszűntetni. 

Biró  Gyula  alpolgármester megjegyzi  az  a  bizonyos  „retró”  óvoda  komplett
tervezése belekerült az intézmény-felújítási feladatok közé. 

A továbbiakban  Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető  részletesen  válaszolt  a
felmerülő kérdésekre. 

A  bizottság  hosszas  tanácskozást  követően  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot  a  Településfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási  Bizottság  ülésén  hozott
módosításokkal együtt 5 igen, 3 tartózkodás szavazattal elfogadta. 

142/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
A 2015-2016-ban megvalósításra kerülő intézmény-felújítási feladatok tervezése

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy:

Jóváhagyja az előterjesztés 1.  sz.  mellékletében foglalt  2015-2016 évi  intézmény
felújításokra  vonatkozó,  tervezési  program  javaslatot,  és  felkéri  a  Polgármestert,
hogy  kezdje  meg  a  felújítási  munkák  előkészítéséhez  szükséges  műszaki
dokumentáció  elkészíttetését  a  Településfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság ülésén hozott módosításokkal. 
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Határidő: folyamatos
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki  Ügyosztály,  Városépítési  Iroda,
Intézményüzemeltetési Csoport

12.)Közművelődési megállapodás meghosszabbítása a Régiségbúvár Ifjúsági
és Kulturális Egyesülettel

Vágó Csaba kabinetvezető: Röviden ismerteti a napirendi pontot. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  igen
szavazattal támogatott. 

143/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Közművelődési  megállapodás meghosszabbítása a Régiségbúvár  Ifjúsági  és
Kulturális Egyesülettel

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Régiségbúvár Ifjúsági és
Kulturális  Egyesülettel  –  a  melléklet  szerinti  tartalommal  -  a  közművelődési
megállapodást 2019. december 31-ig hosszabbítsa meg.

13.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Régiségbúvár  Egyesület  közötti
(Budaörs,  Károly  Király  utca  2.  sz.  alatti  ingatlan)  üzemeltetési  szerződés
módosítása (meghosszabbítása)

Vágó Csaba kabinetvezető: Röviden ismerteti a napirendi pontot. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  igen
szavazattal támogatott. 

144/2014. (XII.09.) KMISB sz.                              határozat
Budaörs Város Önkormányzata és a Régiségbúvár Egyesület közötti (Budaörs,
Károly  Király  utca  2.  sz.  alatti  ingatlan)  üzemeltetési  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása)

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási Művelődési
Ifjúsági és Sport Bizottsága  javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon
hozzá  az  Önkormányzat  1/1  hányadban  tulajdonát  képező,  Budaörs
(belterület)  596  helyrajzi  szám  alatt  felvett,  természetben  2040  Budaörs,
Károly  Király  utca  2.  sz.  alatti  ingatlan  térítésmentes  használatba  adása
tárgyú,  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Régiségbúvár  Ifjúsági  és
Kulturális  Egyesület  között  jelenleg  hatályban  lévő  üzemeltetési  szerződés
2019. december 31. napjáig tartó határozott időtartamra szóló – egyebekben
változatlan feltételekkel történő – meghosszabbításához. 
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2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási Művelődési
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
hatalmazza fel a polgármestert a használatba adási szerződés 1. pont szerinti
módosításának aláírására. 

Dr. Bakó Krisztina: több napirendi pont nem lévén, megköszönte a részvételt, s az
ülést  negyed kilenc óra környékén bezárta. 

k.m.f.

Löfler Dávid            dr. Bakó Krisztina
 bizottsági tag aláíró                                                                bizottság elnöke
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